

On motion of Mr. McMillan, it was agreed,—That a motion for a reprint of the special edition of the report of the Sub-committee on Acid Rain be presented to the Standing Committee on Fisheries and Forestry by the Chairman of the Sub-committee (Mr. Irwin) when he will be informed by the Clerk that the first printing of the report is near depletion.

On motion of Mr. Gimaiel, it was agreed,—That the statement and executive summary which will accompany the report at the upcoming news conference be adopted as circulated to Members.

On motion of Mr. Gimaiel, it was agreed,—That press conferences be held to make the final report public in various cities across Canada namely Vancouver, Calgary, Regina, Ottawa, Montreal, Halifax, Charlottetown and St. John's (Newfoundland), by the Chairman and/or any Member of the Sub-committee designated by him, and the date and place to be decided by the Chairman in consultation with a representative of each party.

On motion of Mr. Darling, it was agreed,—That 1,000 copies of the special edition of the report of the Sub-committee on Acid Rain be made available upon request to each Member of the Sub-committee.

On motion of Mr. Gimaiel, it was agreed,—That a complimentary copy of the report be sent to all persons who appeared before the Sub-committee on Acid Rain; to Senators, Members of Parliament and Members of Legislative Assemblies in Canada; to United States' Senators and Congressmen; to major Canadian and American media, and upon request to any individual, organizations or groups.

On motion of Mr. Simmons, it was agreed,—That a reasonable amount of copies of the special edition of the report of the Sub-committee on Acid Rain be made available upon request to the Department of the Environment and to the Canadian Government Publishing Centre of the Department of Supply and Services.

On motion of Mr. Darling, it was agreed,—That the Sub-committee print one hundred thousands (100,000) copies of a synopsis in both official languages of its report in a brochure format (8½ X 5½);

—That the text be prepared and distributed later to the Members of the Sub-committee; and

—That the Chairman authorized its printing after consultation with a representative of each party.

At 1:38 o'clock p.m., the Sub-committee adjourned to the call of the Chair.

Sur motion de M. McMillan, il est convenu,—Qu'une motion visant à faire réimprimer l'édition spéciale du rapport du Sous-comité sur les pluies acides soit présentée au Comité permanent des pêches et des forêts par le président du Sous-comité (M. Irwin) lorsque le greffier l'informerait que la première impression du rapport est presque complétée.

Sur motion de M. Gimaiel, il est convenu,—Que la déclaration et le résumé d'exécution qui accompagnera le rapport à la prochaine conférence de presse soient adoptés tels que distribués aux membres.

Sur motion de M. Gimaiel, il est convenu,—Afin de rendre public le dernier rapport, que des conférences de presse soient tenues dans les différentes villes du Canada notamment à Vancouver, Calgary, Regina, Ottawa, Montréal, Halifax, Charlottetown et Saint-Jean (Terre-Neuve) par le président et/ou tout membre du Sous-comité désigné par lui et que la date et l'endroit soient décidés par le président en consultation avec le représentant de chaque parti.

Sur motion de M. Darling, il est convenu,—Que 1 000 exemplaires de l'édition spéciale du rapport du Sous-comité sur les pluies acides soient mis à la disposition de chaque membre du Sous-comité, sur demande.

Sur motion de M. Gimaiel, il est convenu,—Qu'un exemplaire du rapport soit envoyé, à titre gracieux, à toutes les personnes qui ont comparu devant le Sous-comité sur les pluies acides; aux sénateurs, aux députés et aux membres des assemblées législatives du Canada, aux sénateurs et aux membres du Congrès des États-Unis; aux principaux médias d'information canadiens et américains et, sur demande, à chaque individu, organisme ou groupe.

Sur motion de M. Simmons, il est convenu,—Qu'une quantité raisonnable d'exemplaires de l'édition spéciale du rapport du Sous-comité sur les pluies acides soit mise, sur demande, à la disposition du ministère de l'Environnement et du Centre d'édition du gouvernement canadien du ministère des Approvisionnements et Services.

Sur motion de M. Darling, il est convenu,—Que le Sous-comité fasse imprimer dans les deux langues officielles cent mille (100 000) exemplaires d'un résumé de son rapport sous forme de brochure (8½ X 5½);

—Que le texte soit préparé et distribué plus tard aux membres du Sous-comité; et

—Que le président en autorise l'impression après consultation avec un représentant de chaque parti.

A 13 h 38, le Sous-comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Sous-comité*

Jean-Claude Devost

*Clerk of the Sub-committee*